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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 14/2014 
Caràcter: ordinària 
Data: 28 de gener de 2014 
Horari: 18.35 h a 20.45 h 
Lloc: auditori del Centre Cívic de Torre-romeu 
 
 
Assistents 
 
Cristian Sánchez García, president 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Emila Fernández Romero, vocal de les entitats culturals 
Houcine Karazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils  
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup d’entitats altres entitats 
Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%) 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Assumpta Puig Pagès, responsable del Servei de Sabadell Atenció Ciutadana 
Eva Vives Abellà, tècnica de territori del Districte  
 
 
Absents 
 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Bahoreh Kebbeh Sansireh, vocal del grup d’entitats altres entitats 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen l’absència: 
 
Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
Saray Amarilla Guil, vocal de l’AV del Poblenou de la Salut 
Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
3. Presentació de serveis de Sabadell Atenció Ciutadana. 
4. Informació dels consells sectorials.  
5. Comunicacions.  
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, del 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Cristian Sánchez, 
declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
L’acta de la sessió anterior, del dia 17 de desembre, s’aprova per unanimitat dels 
assistents, per votació ordinària. 

 
 
2. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 
 

Pren la paraula el Sr. Manuel Moya, president de l’AV de Torre-romeu, que proposa per 
a la medalla d’Honor al Districte 7 el Sr. Manuel Carrasco, exdirector de l’Escola Agnès 
Armengol. Seguidament, exposa els arguments per a l’atorgament de la Medalla al Sr. 
Manuel Carrasco. 
 
El Sr. Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%), vol afegir que ell, 
personalment, l’ha tingut com a professor i pensa que és una excel·lent persona, tant 
des del punt de vista personal com humanitari. Sempre està disposat a col·laborar amb 
tothom i sobretot amb les minories ètniques. 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals, exposa que la proposta de la 
seva entitat hauria estat el Sr. Moya. 
 
El regidor recorda que la manera perquè es tinguin en compte les propostes és entrar al 
registre municipal una instància amb un breu escrit dels motius de la proposta. 
 
El Sr. Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils, comenta que el Sr. Manuel 
Carrasco no només ha col·laborat al barri, sinó que per a ell és un referent molt 
important. 
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, comenta que ell, personalment, no el coneixia. No obstant 
això, li sembla correcta la proposta presentada per l’AV de Torre-romeu. 
 
Es passa a la votació que s’aprova per unanimitat del assistents. 
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3. Presentació de serveis de Sabadell Atenció Ciutadana 
 

Pren la paraula la Sra. Assumpta Puig, responsable del Servei d’Atenció Ciutadana. 
Comenta que fa deu anys que es va crear la regidoria de Relacions Ciutadanes i que la 
regidora vol que es faci un recordatori dels serveis que presta. 
 
Explica el servei que s’ofereix als ciutadans per mitjà dels diferents canals de 
comunicació: el canal presencial, el despatx Lluch, les quatre oficines cardinals, el canal 
telefònic mitjançant el 010 i el telemàtic. Amb això, es pretén ser el referent del ciutadà a 
l’hora de fer qualsevol gestió, tràmit o petició d’informació a l’Ajuntament. Ens recorda 
els diferents tràmits que realitzen, com els moviments de padró, les reclamacions 
fiscals, les multes i domiciliacions de rebuts, certificats de tot tipus, el carnet Bus o el 
Cens d’animals. Seguidament, la Sra. Assumpta Puig parla del que registren, com són 
les entrades i sortides de documentació i sol·licituds diverses; també des del Servei 
d’Atenció Ciutadana es coordinen els diferents registres municipals. També comenta 
que durant l’any 2012 es van atendre 298.593 persones i que es van rebre 693.531 
consultes. Explica que des del servei també s’encarreguen de gestionar els panells 
informatius que hi ha arreu de la ciutat i cada setmana es revisa la informació que 
mostren. 
Per últim, la Sra. Puig agraeix l’atenció dels assistents. 

 
S’obre el torn de paraules: 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals, exposa que ha fet diverses 
instàncies i que no ha tingut resposta per part de l’Ajuntament de Sabadell i  
pregunta què s’ha de fer en aquests casos. 
 
La Sra. Puig diu que el que es fa en aquests casos és reclamar al departament perquè 
respongui. A més, per llei s’han de contestar totes les instàncies dels ciutadans. El que li 
recomana es que busqui les instàncies que no han tingut resposta i que entri una nova 
instància reclamant la resposta. 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals, comenta que aquest tràmit 
també l’ha fet i no ha tingut cap resposta. 
 
La Sra. Puig li diu que buscaran aquelles que no han tingut resposta i que, en tot cas, 
també es pot dirigir al departament de qualitat de l’Ajuntament de Sabadell. 
 
El Sr. Domingo, públic assistent, comenta que el personal que treballa a l’oficina 
Ofideute és excel·lent però troba que faltaria que aquest servei acompanyés les 
persones fins al moment final del procés. Pensa que hi manca l’acompanyament. 
 
La Sra. Puig exposa que farà arribar a la responsable del servei la seva petició i 
manifesta el seu acord amb aquesta sol·licitud. 
 
El Sr. Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils, pensa igual que el Sr. 
Domingo. 
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El regidor exposa que l’Ajuntament de Sabadell vol fer com l’Ajuntament de Terrassa i 
d’altres ajuntaments i portarà al Ple municipal una proposta que serà sancionar els 
propietaris que mantinguin més de dos anys el seu habitatge desocupat, per tal que així 
les entitats bancàries que tenen pisos buits a la ciutat posin en lloguer social les seves 
vivendes. 
 
Diu que és un drama social a tot Espanya, que les persones s’estan quedant sense 
vivendes per una abús desmesurat de les entitats bancàries. 
 
El regidor agraeix la intervenció de la Sra. Puig.  
 
 

4. Informació dels consells sectorials 
 

El president passa al següent punt, ja que no hi ha hagut cap consell sectorial. 
 
 

5. Comunicacions  
 
El Sr. Barea informa que la TUS ha reforçat les hores puntes tant a la línea 4 com la 44. 
 
La Sra. Amparo Hernández, públic assistent, comenta que la problemàtica segueix igual 
o pitjor. Els autobusos van molt plens a les hores punta, fet que provoca que molts 
usuaris no puguin ni pujar-hi. 
 
El Sr. Manuel Moya, president de l’AV de Torre-romeu, comenta que el servei no s’ha 
millorat, sinó que ha empitjorat. 
 
El president pren nota. Es traslladaran les queixes per buscar-ne les solucions. 
 
El Sr. Barea comunica que, pel que fa al barri de Can Roqueta, s’ha reforçat el servei 
d’autobusos; se n’ha afegit un a les 6h i un altre a les 22 h. 
 
També comunica que pròximament s’instal·larà una marquesina davant del CAP de 
Torre-romeu, 
 
Per últim, respon a la pregunta del Xavi de Pandora, del Ple del mes passat, sobre 
l’oferta educativa secundària a l’Escola Agnès Armengol. 
 
El Sr. Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils, comenta que els han informat 
que hi haurà unes 60 places i començarà l’any vivent, i que les ajudes al transport es 
deixaran de donar. 
 
També manifesta que hauria de venir algun representant de la Regidoria d’Educació al 
Ple del districte a explicar-ho, ja que pensa que és prou important. 
 
El president manifesta que la primera notícia que va tenir va ser gràcies a ells i que, si 
cal, es farà un Ple extraordinari amb el regidor d’Educació i algun membre de serveis 
territorials de la Generalitat de Catalunya. 
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El Sr. Manuel Moya, president de l’AV de Torre-romeu, manifesta que ell personalment 
sempre havia apostat perquè es fes un institut al barri. A més, fa saber que s’ha escollit 
el Sr. Joan Calvet com a director de l’institut i pensa que és una molt bona elecció 
perquè és una persona que coneix el barri, ja que hi havia treballat amb anterioritat. 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals, manifesta el seu descontent 
perquè, igual que ell, moltes persones del barri no han rebut cap tipus d’informació i 
pensa que s’hauria de tractar de forma més àmplia el tema i que tothom pogués rebre 
una bona informació. 
 
El Sr. Domingo, públic assistent, pensa que és un tema molt important i delicat, ja que 
és una reivindicació històrica per al barri. El que ell es pregunta és si vindran a l’institut 
altres nois d’altres escoles i barris?  
 
El Sr. Joaquín Morales Elena, vocal del PSC, es mostra més reticent a la ubicació del 
nou institut. Perquè quina diferència hi ha, per exemple, que els joves del barri del 
Poblenou hagin d’anar al centre o a Can Roqueta. Segurament tenen la mateixa 
distància. Per tant, troba malament que es tregui l’ajuda del transport. 
 
Per últim, el Sr. Barea comenta que dins del projecte de "Treball als Barris" s'està a punt 
d'iniciar una acció formativa amb posterior contractació laboral. Per a qualsevol 
informació han de trucar al centre cívic de Torre-romeu i demanar per la Sra. Montse De 
las Heras. 
 
 

6. Torn obert de paraules 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals, manifesta el seu descontent 
perquè, a data d’avui, no tenen cap resposta sobre què pensa fer l’Ajuntament de 
Sabadell respecte al Centre Cívic actual. També comunica que hi ha rumors que es vol 
fer un projecte més en l’àmbit de ciutat. 
 
El regidor li comenta que s’està treballant en el tema i que falta concretar dia de reunió. 
Pensa que com a màxim serà qüestió de dues setmanes. 
 
També li fa saber que per parlar amb ell, no fa falta que entri una instància, simplement 
ha de trucar a l’àrea d’Espai públic de l’Ajuntament de Sabadell i podrà parlar-hi. 
 
El president exposa que no hi ha res decidit. El que sí que és veritat és que Pandora ha 
presentat un projecte social pel barri. 
 
El president insisteix que no avancem esdeveniments, que tenim un compromís per 
parar i tancar aquest tema. 
 
El Sr. Domingo pregunta sobre la data de trasllat del centre cívic nou. El president 
respon que, a data d’avui, no tenen cap data fixada.   
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El Sr. Manuel Moya, president de l’AV de Torre-romeu, demana que se li respongui a 
una instància on sol·licita l’auditori del nou centre cívic de Torre-romeu. També 
manifesta que el PP va presentar una moció per posar aparells per a la gent gran al 
barri de Torre-romeu.  
 
El Sr. Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%), vol afegir que el seu 
partit, al darrer Ple municipal, va presentar una moció on van sol·licitar aparells de 
gimnàstica per a la gent gran al pg. de Loja i Pedro Martínez. Cal dir, també, que tots els 
grups municipals van votar-hi a favor.  
 
El Sr. Medina, vocal del PSC, insisteix que es netegin els esbarzers del c. de la Mercè i 
que es reposi al més aviat possible la il·luminació d’accés al barri del Poblenou. 

  
 
I sense més temes a tractar, el president dóna les gràcies als assistents i aixeca la sessió, de 
la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau  

El president 
 
 
 


